5/24/2015 中文報告
1. 歡迎首次來參加崇拜的朋友們，散會後請坐在旁邊的弟兄姊妹帶他/她到圖書館，讓我們的迎新小組歡迎他/她。
2.兒童主日學 : 今天開始分發夏季教師手冊及學生課本。老師們，請到#150、152教室對面的桌上領取你的手冊和課本。
3.教會將於6月7、14日 中午1:00-2:00pm有會員課(Rm 141)，欲加入教會成為會員者，請務必參加課程。請向林春騰牧師或陳國強長老報名。

4.8月23日在教會有受洗禮。若要參加洗禮者，請向林牧師或陳國強長老報名。中文堂受洗課訂於7月12、19日 下午1:00-2:00舉行，地點在# 141教室。請弟兄姊妹邀請欲受洗的朋友參加。
5.教會呼召陳家榮牧師擔任全職主任牧師的職份，將於7月26日召開會員大會，投票認定。有關陳牧師的異象和見證 ，放在大堂外的桌上，請自行取閱。請大家代禱，一同來印證神的心意。 

6.互相代禱是我們操練愛心的方法之一。請將你的需要及代禱事項寫在禱告卡上，放入大堂外的禱告箱內，我們會在週三的禱告會上為你禱告。也鼓勵你在週三7:30pm 來教會，與我們一齊為各項事工，及肢體的需要禱告。

7. 今天下午1:00-2:00的讀經分享會，由於陳牧師出城，國粵語將合併在133& 135 室舉行，由林牧師帶領。週一(5月25日)的讀經分享會，晚上7:30照常舉行。

8.今年兒童暑期聖經夏令營 VBS“JOURNEY OFF THE MAP”將於6月29 –7 月3日舉行。歡迎三歲至小學五年級的小孩參加。學前兒童3-5歲(半天)報名費是$25，小學至五年級(全天)是$100。5月24日後報名費將分別提高至$30及$110，你也可以至教會網站Raleighccc.org在announcement點擊vacation bible school就可以網上報名，6月7日截止報名，請將報名費寄至教會或交到VBS攤位，並請為各籌備事宜禱告。

9.VBS 同工訓練會議定於5月31日下午1:00-2:00pm在MPR舉行。我們希望所有的VBS同工都能出席這次會議，我們將討論VBS的時間表、如何分工、主題、聖經中的真理及您需要了解的規定，以及我們對同工的期望。請參與服事的弟兄姊妹務必參加。

10.我們的教會是上帝的居所。我們有責任保持教會的乾淨和整潔。敬請所有的小組，團契在週五或週間聚會或活動之後，將所有的食物和垃圾從所使用過的教室、婴兒室、走廊和廚房清理乾淨，以此表達我們對教會的愛和關顧。
青少年事工報告
1.M-Fuge 短宣培訓今天下午1:00-2:00 在Shatiel House 舉行。請所有成人輔導員及短宣隊的青少年務必參加。
2.青少年團契2015年度高中畢業宴會將於6月6日下午6:30至9:30舉行! 地點:RCCC。門票每人8美元。如果您需要門票，請與 Ariel Chien 聯絡。

3.5月29日-  週五邀請新朋友之夜。我們將繼續“耶穌基督不止是信仰”系列。我們的主題和討論是“Love>Self”。你是用神或人的眼光看你自己。聚會結束後有pizza 。
4.五月份週五(7:30-9:30 pm)青少年聚會內容—“耶穌基督不止是信仰”系列。

  5月29日 - “Love>Self”

  6月5日 - “Giver>Gifts”

  6月12日 - “Covenant>Contract”

  6月19日 - “Worship>Rituals”

  6月26日 - “Community>Conformity” 

5.青少年暑期輔導員—我們歡迎Wai-Sum Leung 為青少年暑期輔導員，從5月24日到8月2日。請在禱告中記念她的服事。
肢 體 關 懷
1.李標榮及謝美隆夫婦的女婿Tim Lei有大腸癌。感謝神！Tim對目前癌症治療反應良好。Tim的癌症標誌在三個禮拜從8.5下降至6.9。謝謝您的代禱並請繼續在禱告中記念，希望神醫治的大能臨到他。
2.莊荷兒姊妹的癌細胞有擴散現象，因她的肝不好，所以不能再做化療。請繼續為她及全家禱告，求神醫治的手臨到她，使她心中有平安。
      請為主日講員代禱:國語堂講道主題—同心同行
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5/24/2015 Announcements
1.We welcome new friends who are worshipping with us today for the first time.  

2.The 2015 Summer quarter Teacher’s Guides and Student Workbooks have arrived. Teachers, please collect your materials at the desk across from room 150&152. 

3. There will be a congregational meeting on July 26 to confirm the calling of Rev. Calvin Tran to be our Senior Pastor .  Pastor Tran's vision and conviction statement is available in the foyer. We covet your prayers as we seek God's will together.

4.Praying for one another is a discipline of love.  Please write your needs and prayer requests on a prayer card and put it in the Prayer Box in the lobby.  We will pray for you at Wednesday's church prayer meeting.  We urge you to come to church at 7:30 pm on Wednesdays to pray together for church ministries and the needs of our members.

5.This year's VBS “JOURNEY OFF THE MAP” will be held from June 29 to July 3.  VBS is for children from age 3 to 5th grade. The fee for preschoolers(3-5 year-olds) is $25 and k– 5th grade is $100. After May 24 the fee will increase to $30 and $110 respectively. To register or to volunteer and for questions or forms , please go by the VBS booth in the lobby today.  You can also register online by visiting our church website raleighccc.org.  Go to "announcement" and click "vacation bible school".  VBS will accept registration until June 7. The registration fee can be mailed to RCCC or handed in at the VBS booth. We covet your prayers for all aspects of our preparation.  

6.A pre-VBS Volunteer Meeting will be held 1:00-2:00pm May 31 at  MPR.  We're asking all VBS volunteers and leaders to attend, regardless of what capacity you're planning on filling during VBS.  During this meeting we will discuss the VBS schedule, breakdown of our groups, our theme and the Bible truths we will discuss during VBS, policies you need to know about, and what to expect as a volunteer.

7.A membership class will be held on June 21 for those who want to vote on calling Pastor Tran to be Senior Pastor on July 26.  If you wish to take the class or can't make June 21 please contact Elder Don.

8. Our church is God’s house, and it is our responsibility to keep it clean and tidy. Please show your love and care for our church by removing all food items and trash from classrooms, nursery, hallway and kitchen after church gatherings and events, including small group/fellowship gatherings on Friday evenings.

9.Quiz # 2 for “Our Daily Bread”  reading is now on church website.

 

Youth

1.M-Fuge Mission Trip Training—All M-Fuge students and chaperones will be meeting in the Shatiel House today from 1:00-2:00 p.m. 

2.2015 Senior Banquet—Saturday, June 6 - 6:30-9:30 p.m. - All tickets are now $8. Contact Ariel Chien to purchase tickets 

3.Bring a Friend Friday—Students are encouraged to invite a friend to Youth Group on this Friday, May 29.  We will continue our series on "Jesus>Religion."  Our topic and question will be "Love>Self" - "Do you look to Jesus or to people when measuring your worth?"  Pizza will be served at the end of youth group.

4.Friday Youth Group - "Jesus>Religion" Topics for May and June
  May 29 - "Love>Self"

  June 5 - "Giver>Gifts"

  June 12 - "Covenant>Contract"

  June 19 - "Worship>Rituals"

  June 26 - "Community>Conformity"

(Youth Group meets from 7:30-9:30 p.m. every Friday.)
5.Summer Youth Ministry Intern—We want to welcome Wai-Sum Leung as our new summer intern.  Pray for her as she serves in the youth ministry from May 24- August 2.
Remember in Prayers
1. Tim continues his cancer treatments and responds well. Tim had his blood work done last Friday and his cancer marker dropped from 8.5 to 6.9 in three weeks. Praise the Lord! We appreciate your continued prayers.
2. There is evidence that sister Ohlee Yap's cancer cells have spread.  Because of liver problems she will not be able to receive more chemo treatments.  Please continue to pray for her and her family, asking God's healing hand to be on her and to give her peace.

Upcoming Sermons 
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